
Dagsorden

Vedrørende: 20220427 Dagsorden Mødedato:
27.04.2022

Deltagere: EMØ, Mikkel,  Lene, JTH, Emil, Pernille,  Maja,, Mo-
gens, TLA

Afbud: Lise, Birgitte, Jens, Sofie, Smilla, SHC

Kopi til:

Sted: Afd. Skovbakken

1. Godkendelse af dagsorden
 Godkendt

2. Nyt fra elevråd (10 min)
 Punktet udgår

3. Temamøde om fritidstilbud i form af SFO og klub (50 min) 
TLA/EMØ
Skolen har to kerneopgaver. En skoledel og fritidsdel. Derfor var 
pædagogisk leder Tim Lange med på mødet for at fortælle lidt 
om klubtilbuddet på Vestskolen. For både SFO og klub er grund-
tanken at det skal være et tilbud til alle børn.
Der er pt indmeldt 557 børn i SFO og klub for hele Vestskolen, og 
det er meget flot.

Der har været trange kår for klubtilbuddet under Coronatiden, 
men nu er vi tilbage på ”fuld skrue” og med større tilslutning end 
før Coronaårene. Klubben er jo flyttet til Vestermarken og er næ-
sten færdigetableret. Den er blevet færdigetableret mens den 
har været i brug. Det har stillet store krav til personalet, der vir-
kelig har løftet en stor og kompleks opgave på bedste vis. Blandt 
de børn der bruger den, er der stor glæde over tilbuddet og det 
de ansatte laver med dem. Stor ros til den måde de har løst den 
opgave på.
Ved næste bestyrelsesmøde skal bestyrelsen på rundvisning. 

Derudover beskrev Tim mere om historik, antal voksne, åbnings-
tid, udeområder og aktiviteter, det pædagogiske arbejde og pæ-
dagogernes arbejdsfordeling mellem skole og fritid.

Forslag til yderligere tiltag: 
- Det kunne være en god ide fremadrettet, at der kommer mu-
lighed for onlinetilmelding til aktiviteter i klubben, da brugerne 
fra Skovbakken på den måde vil have nemmere ved at melde sig 
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til.
- Når Vestskolen har to kerneområder, kan bestyrelsen så være 
med til at understøtte de visioner og muligheder der er i SFO og 
Klub. Der er i hvert fald et stort ønske om at hjælpe, hvor det er 
muligt.
-Vigtigt at personalet skal have lov til at videreudvikle på det 
fantastiske resultat de har opnået. Deres energi skal være med 
til at køre klubben i den retning, der passer behovet bedst.
- Skal vi lave principper for fritidstilbud? Tages op på næste be-
styrelsesmøde.

4. Pause (30 min)

5. Gennemgang af skoleplan for 22-23 (40 min) EMØ
Personalet har fået gennemgået skoleplanen, og Erik fremlagde 
en lightudgave for bestyrelsen. Skoleplanen er lavet efter en 
rækker møder med tillidsvalgte på Vestskolen.
Noget er en gentagelse fra sidste år plan og andet er en finpus-
ning og justering.
 

6. Evaluering af udbyttet af konvertering af timer (10 min) JTH
 Skubbes til næste gang.

7. Opfølgning på valg til skolebestyrelsen (15 min) Mikkel/EMØ
 Erik og Mikkel har fået nogle navne og skal finde ud af hvad næ-
ste skridt er, og om der kan laves fredsvalg.

8. Meddelelser (10 min)
Der er ansat ny rektor på Odder Gymnasium.

9. Evt (5 min)

Punkter til næste gang:
- Eventuelle nye tanker og reaktioner på Tim oplæg om SFO og 

klub og efter rundvisningen i klub
Skolen formulerer lidt mere på visionen om fritidstilbuddene som 
bestyrelsen kan kommentere på.
herunder måske også de tre spørgsmål i Tims oplæg
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